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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen onsdag den 22. november kl. 17.15-20.15 
Der serveres en let anretning ved mødets start 
Mødeleder: Kasper 
Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Præsentation/referat Handling 
1 17.15 Godkendelse af dagsorden  Godkendt  
2 17.20 Orienteringer  Meddelelser  

 Formanden/forældrerepræsentanter 
1. God aften i torsdags til flexugen. Dejligt, at alle klasser var med. 

Begejstring blandt børnene, når de er kommet hjem. 
Mere info til eleverne, flere har brug for forberedelse. 
God feedback fra de store elever. 

2. Trafikindsats: Bliver der fulgt op på den? Det opleves, at der er 
flere forældre, der ikke overholder de nye tiltag. SKB sender 
meddelelse til skolens forældre. 

 Skoleledelsen 
1. Mini-by – Succes 
2. Kommunal indsats: Kom i skole – team. Der er nedsat et team 

med lærere/pædagoger/ledelse/Børn & Unge/PPR. Pædagogisk 
og trivselsmæssigt fokus. 

KB udarbejder forslag til 
trafik-skriv på vegne af 
SB primo december.  



 

 

Forebyggende indsats i indskolingen, og mere fokus på tegn på 
skolevægring på alle årgange. 

3. Malerier fra skolens 60 års fødselsdag er ved at blive hængt op. 
4. Ny multibane er bestilt. To baner til fodbold/håndbold/hockey 

og en basketballbane. 
5. Efterslæb i udskolingen ift. vedligehold. Der er nu gang i dele af 

vedligeholdelsen. Bl.a. skal eleverne være med til at vaske 
vægge, da der er tegnet/skrevet på flere vægge. Der er også 
nedsat et udvalg, der skal kigge på indretning. 

6. Aftale med Modulfoto er udløbet. Skolens tager en beslutning 
om, hvilket firma der vælges også fremadrettet. 

7. Der er en evaluering ude vedr. mobiltelefoner. Det er der behov 
for, da der nogle elever, der ikke får afleveret telefonen. 

 Medarbejder repræsentanter  
Kresten er kandidat til DLF’s hovedbestyrelse, og der starter valg 
i næste uge. 
Naturfagsgruppen (lærerne) er blevet fuldtallige, og det er gode 
folk, der er kommet til. 

 Elevrådet 
Ingen repræsentanter 

Andre 



 

 

3 17.30 Procedure ved godkendelse af 
referater. ” Sådan gør vi, når der 
er ændringsforslag”. 

 Udskudt til næste møde 

4 17.50 Senere mødetid i udskolingen 
  

 Principiel tilkendegivelse 
SKB giver ikke umiddelbart en positiv tilkendegivelse. 
Klostermarksskolen oplever ikke et behov for, at udskolingens 
elever møder senere. 
 

 Potentielle udfordringer 
Udfordringer ift. senere sluttidspunkt. Skolens har i forvejen 
nedsat timetallet til minimum. 
Er det godt for alle elever? 
Lærerne er glade for at have morgentimerne, og har en oplevelse 
af, at det er her, eleverne er mest friske til at modtage 
undervisning. 
Fællesskabet og trivslen kan blive udfordret (ved online 
undervisning). Vi laver fællesskabets skole. 
Bekymring for, at det vil gå ud over fritidslivet. 
Bekymring ift. at skolen skal have ansvar for elevernes søvn og 
tage ansvaret væk fra de enkelte forældre. 
 
 

KB svarer 
forvaltning/SBU 



 

 

 Muligheder 
Mere virtuel undervisning, hvor der kan være onlinesparring.  
Enkelte fags vejledende timetal reduceres (beslutning i SBU).  
 

 18.20 Pause   
5 18.35 Lejrskoler, indsamlinger og 

brugerbetaling 
 Der er fra medarbejderne kommet et ønske om at ændre 

placeringen af lejrskolen i udskolingen. 
Det skulle have været på udskolingens møde i dag, men udskudt 
pga. fravær. Dog er der tale om, at udskolingen ønsker at flytte 
lejrskolen væk fra 8. årgang, da der sker rigtig mange ting i dette 
skoleår. Der er forskellige ønsker fra udskolingen, men der er 
følgende i spil: Starten af skoleåret i 8. eller starten af skoleåret i 
9. 
 

 Der præsenteres bruttoliste for, hvordan der indsamles ifb. med 
lejrskoler.  
- Slagt en gris: 60-80 kr. Invitation til forældre til spisning 
- Sælge sokker til forældre og ringe på ringeklokker 
- Sælge kage til forældrearrangement 
- Kagesalg på skolen til skolens øvrige elever 
Bekymring: Er der et pres på forældrene til at købe 
sokker/kage/osv.? 

 



 

 

Det kan være lærerigt, at eleverne skal yde noget, for at tjene til 
deres lejrskole. Der opleves et engagement hos eleverne. 
 
Drøftelse af, at det er elever/lærere, der sætter mål for, hvad de 
gerne vil tjene penge ind til. Eleverne skal være involveret, og det 
skal være båret af elever og ikke lærere. 
 
Der må ikke være skjult brugerbetaling, og der skal være 
opmærksomhed på, at alle forældrene kan være med. 
Der skal være god balance ift. det skolens giver til lejrskolen, og 
det der samles ind. 
 
Som tingene er nu, er der ikke store forskelle på de lejrskoler, 
som klasserne kommer på. 
 

 Generelt drøftelse af brugerbetaling i skolen. 
Underpunktet udskydes til næste møde 

6 19.05 Princip for skolens arbejde med 
elevernes udvikling i skolens 
faglige- og 
sociale fællesskaber  

 Principiel drøftelse af indhold Udskudt til næste møde 



 

 

 

7 19.45 Evaluering af 
forældrearrangementer 

 Digital dannelse v. Børns Vilkår 
Der har været tre arrangementer, indskoling, mellemtrin og 
udskoling. Der har været flest til arrangementet for 
mellemtrinnet. 
 
Der er årgange, hvor forældrene har handlet i forhold til 
oplægget. Her har der været god dialog med lærerne om 
indkaldelse til forældremøde.  
 
Fremadrettet kunne det været et tilbagevendende arrangement 
for hele skolen eller for en årgang. 
Der har været spørgsmål omkring samarbejdet mellem skole og 
klub mht. digitale dannelse. Klubben er meget optaget af dette, 
men det er også svært for klubben at lave restriktioner. 
 
Dette kunne give anledning til at tage andre emner/temaer op. 
 
Det har overordnet set været nogle gode arrangementer. 
 

 

8 20.00 Eventuelt  Forslag om trafikskrivelse v. Mikkel 
SKB har læst skrivelsen, og bakker op om tiltaget. 

KB svarer Mikkel.  


